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1. Loyds marked. Ikke tillatt høyblokk-glasshus-sky-skrape. Dette vil ødelegge byens historie og 

den fine fossen vi har.                                         2. Tippen og Loyds må ses i sammen heng. Boka 

ØYA viser jo store blokker der også. Dette må Ringerikes befolkning med hjerte for byen få 

uttale seg om i åpne fora og ikke digitalt.                                                     3.Gangsti fra Tippen -

Peters øya langs elva til Scjongslunden som er mulig for alle og kan brukes som tur rekreasjon 

område uten for mye hinder.                                                                                                               

          

4. Trafikale problem i byen må løses. Til tider kaos. Farlig og sykkle i denna sykkelbyen. Hålt på 

og bli nedkjørt.                                                          5. Offentlig toalett må komme på plass 

snarest mulig. Turister og andre trengende må få utført nødvendig æren uten og bli bøtlagt. 

Kommunen har vell snart brukt 20 år på dette tror jeg.                               6.Ringerike er også mye 

mer enn Hønefoss by. Som ja kommune må også områder som ASK-ÅSA-VEME-ÅSBYGDA få 

muligheter til og la barnefamilier og andre bygge og bosette seg. Etter mer en 50 år med med 

jobber rundt i hele kommunen må også disse områder få mulighet.                                                   

                                                                  7.I HØNEFOSS er det nokk tomme lokaler og kontorer 

og store skoler nå.                                                                                                                               

   8. Kragstamarka.Rasutsatt bratt kvikkleire Har hatt service jobb nede ved elva flere ganger. 

Resultat. Traktor hjelp for og få servicebilen opp igjen.                                                                     

                                                          9.RÅDMANN-ORDFØRERE PLANLEGGERE må også 

legge til rette for utvikling av hele kommunen.                                                                               

 10. RINGERIKSBANEN. Flere som jeg har kontakt med lurer på hvordan en skal komme lett 

videre uten og vente i evigheter når toget stopper på SJONG uten for Sandvika.                             

                                                    Mvh. Knut Kristiansen 


